
Møteinnkalling                       Møtesekretariat: Oda Bjerkehagen 

Til: Styremedlemmene (styret 2022) 

Om: INNKALLING TIL Styremøte mandag 9.mai 2022 

Møtetid: Kl. 17:00-18:00 Møtested: Strindvegen 51 

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine  /sign./ 

 

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 

tilsendes de faste representantene. 

Til stede: Jon-Emil Steine, Stina Sveen, Karianne Røren Kleven, Simen Klausen, Kristine Sandland 
Kristensen, Johanna Ellefsen, Synne Solli Nygjelten, Marita Remøy, Jens Ruud Bunkholdt, Lars 
Magnus Burø, Magnus Stuwe-Hall, Oda Bjerkehagen 

 

SAKSLISTE 

93/22 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjennes  

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjennes  

Innsjekk v/Alle 

- Styret har innsjekk 

 

94/22 Evaluering av semesteret 

Styremøter + komitemøter v/Alle 



- Styret kommer med tilbakemeldinger om styremøtene. Flere synes det er positivt å 

starte møtene med innsjekk og å ha styremøtene på en fast dag hver andre uke. Styret 

er flinke til å diskutere saker og er effektive, men kan bli flinkere på bruk av 

møtetegn.  

- Styret gir tilbakemeldinger om komitémøtene. Komitéene har faste møtetidspunkt, 

men struktur under møtene kan forbedres. Noen komitéer trenger mer avklarte 

arbeidsoppgaver og savner engasjement hos komitémedlemmene, mens andre er svært 

fornøyde med komitémedlemmenes arbeid. Bruk av møtetegn varierer fra komité til 

komité ut fra gruppas dynamikk. 

Arrangementer v/Alle 

- Komitéene har vært flinke til å søke om støtte til arrangementer.  

- Positivt med faste arrangementer. Det har blitt arrangert flere og flere arrangementer 

utover semesteret.  

- Oppmøte på arrangementer kan forbedres. Bedre kommunikasjon med medlemmene 

om deres ønsker kan gi et bedre tilbud og økt oppslutning. Styret kan også være 

flinkere til å delta på arrangementer. 

- Datoer for arrangementer kan avklares tidligere slik at promoteringen starter tidligere. 

Det gjelder også planlegging av nytt semester, også før nytt styre tar over. Et tiltak 

kan være å starte med overføringsperiode for nytt styre fra høsten av. 

Kontor v/Alle 

- Det er god oppslutning rundt åpent kontor, men det varierer fra dag til dag. Mange 

kommer innom for en kaffe eller prat. 

- Styret ønsker at flere komitémedlemmer tar kontorvakter. Dette ordnes til neste 

semester. 

- Styret har vært flinke til å stille opp på kort varsel og tatt på seg kontorvakter. 

- Det er problematisk at nabokontoret gir tilbakemeldinger på støy fra kontoret. 

Kommunikasjon innad og utad v/Alle 

- Det har vært god kommunikasjon innad i styret. Positivt med Slack. 

- Bra flyt for hvorvidt vi stiller spørsmål til enkelte eller til hele styret. 

- Styret kan bli flinkere til å melde avbud dersom de allerede har vist interesse for å 

delta på arrangementer. 



- Informasjon til medlemmene i forkant av arrangementer kan forbedres. Ellers mye 

skryt til Johanna.  

Samarbeid med andre linjeforeninger v/Alle 

- Hvor god kommunikasjonen er med eksterne varierer mye fra linjeforening til 

linjeforening. Kommunikasjonen med Spanskrøret er veldig god. 

- Styret kan forsøke å samarbeide mer med linjeforeninger som tilhører disiplinfagene 

fremover. 

Annet v/Alle 

- Både styret og komitéene har vært flinke til å finne på mye sosialt og hyggelig.  

- Styret har vært flinke til å spørre hverandre om hjelp.  

 

95/22 Fadderuka 

Gjennomgang av fadderuka v/Magnus og Lars Magnus 

- Faddersjefene viser fram foreløpig plan over fadderuka.  

- Styret deltar mandag 22.august under hybel til hybel. Det er også fint om styret deltar 

under immatrikuleringen. 

 

96/22 Fadderbrosjyre 

Innhold og bidrag fra styret og aktivitetsgrupper v/Synne 

- Synne har hatt idémyldring med flere fra fadderkomitéen og ønsker bidrag fra styret: 

velkomstord fra faddersjefene og leder, presentasjon av komitéene, presentasjon av 

styremedlemmene og presentasjon av aktivitetsgruppene. Frist for å sende inn bidrag 

er 20.juni. 

 

97/22 Eventuelt 

Dragvollkjelleren v/Jon-Emil 



- Dragvollkjelleren har generalforsamling førstkommende fredag og ønsker at noen fra 

hver linjeforening deltar.  

Gensere Aftermath v/ Marita 

- Det er gitt mange gode tilbakemeldinger om sluttresultatet av genserne.  

- Bestilling av flere medlemsgensere blir lagt ut etter sommeren. Det vil da være flere 

valgmuligheter.  

Oppstart etter sommeren v/Jon-Emil 

- Jon-Emil ønsker ny medarbeidersamtale etter sommeren rundt uke 34 og 35. Mer 

informasjon kommer på Slack. 

- Oppstartsmøtet etter sommeren holdes digitalt før fadderuka starter. 

Evaluering av evalueringsmøte v/Alle 

- Møtet har tatt lenger tid enn forventa, men det har vært konstruktivt og nyttig. 

- Styremedlemmene kunne evaluert seg selv og gitt flere tilbakemeldinger til 

hverandre. 

 

Møtet er hevet: 19.04 

 


